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Доверие как категория биоэтики и ее значение в системе обеспечения биобезопасности
В статье обсуждается понятие этической категории доверия, включая биоэтику как элемент биополитики. 

Также доверие анализируется в контексте правовых последствий его утраты, закрепленных в действующих 

нормах закона и существующих в рассматриваемых законодателем законопроектах. Как категория биоэтики 

доверие анализируется с учетом последствий пандемии SARS-Cov2. Автором формулируются предложения 

по совершенствованию политической и законотворческой деятельности, направленные на сохранение 

доверия между властью и обществом.
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Trust as a Category of Bioethics and Its Importance in the System of Ensuring Biosecurity 
Pekshev Aleksey V., Associate Professor of the Department of Medical Law of the Kutafin Moscow State Law 

University (MSAL), PhD in Medicine, Associate Professor

The article discusses the notion of an ethical category of trust, including bioethics as an element of biopolitics. 

The trust is also analysed in the context of the legal consequences of its loss, enshrined in the existing law and existing 

in the bills under consideration by the legislator. As a category of bioethics, trust is analyzed to take into account 

the effects of the pandemic SARS-Cov2. The author formulates proposals to improve legislative activity aimed at 

maintaining trust between the government and society.
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